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Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 40 van het Reglement van Orde van de 
gemeenteraad gesteld door Dhr. J. van der Does 
van de Fractie van LijstvanderDoes 
over verbouwing en verfraaiing van de centrale ontmoetingsruimte in het Stadhuis (De 
Koepel) 

Beantwoording van de vragen: 

Vraag 1: Waarom heeft deze renovatie op dit moment plaatsgevonden en is er niet gewacht tot de 
discussie over de huisvesting meer duidelijkheid brengt? 

Antwoord: De discussie over de toekomstige huisvesting van de gemeente kende en kent nog vele 
onzekerheden. Op basis van de toen voorliggende ideeën en varianten is de inschatting gemaakt dat de 
huidige huisvesting nog zeker twee a drie jaar in gebruik is. Dat rechtvaardigt de gedane investering. 

Vraag 2: Wat was de urgentie om groen licht te geven voor deze renovatie? 

Antwoord: In de gemeente ontbrak een inspirerende, representatieve en uitnodigende ruimte waar zowel 
extern als intern mensen elkaar kunnen ontmoeten voor formele en informele overleggen en 
bijeenkomsten. De Koepel is daar een geschikte plek voor die centraal gelegen is in het stadhuis. De 
Koepel was echter verouderd en er werd weinig gebruik van gemaakt; onrendabele vierkante meters. De 
huidige 'nieuwe' Koepel wordt nu al veel gebruikt voor verschillende interne en externe overleggen en 
bijeenkomsten. 
Het college en directie zijn, in het licht van de hiervoor genoemde urgentie, van mening dat een initiatief 
van een aantal jonge, enthousiaste en creatieve medewerkers gehonoreerd mag en kan worden. Met een 
aantal simpele ingrepen en met veel energie en in eigen tijd hebben zij een representatieve en inspirerende 
Koepel vormgegeven. 

Vraag 3: Hoe is de besluitvorming bij deze renovatie tot stand gekomen? 

Antwoord: Op 10 december 2013 is het college akkoord gegaan met de plannen voor de Koepel. De 
directie heeft op 29 januari 2014 ingestemd met het nader uitgewerkte voorstel. De griffie heeft de raad 
geïnformeerd over de plannen van de Koepel in haar Nieuwsbrief van 13 februari 2014. 

Vraag 4: Wat heeft deze renovatie, inclusief de aanschaf van alle meubels, tafels en zitelementen en 
ambtelijke uren gekost? 

Antwoord: Het uitvoeren van het ontwerp heeft € 35.000 gekost (uit bestaande budgetten). Dit zijn alle 
kosten, waarbij er overigens rekening mee is gehouden dat zo veel mogelijk elementen hergebruikt kunnen 
worden in eventuele nieuwe huisvesting. De medewerkers die betrokken zijn geweest bij het ontwerpen en 
uitvoeren van de plannen in de Koepel hebben dit grotendeels in eigen tijd gedaan. 
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